

No. 38349. Multilateral

INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF THE FINANCING OF TERRORISM. NEW YORK, 9 DECEMBER 1999 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2178, I-38349.*]

RATIFICATION (WITH RESERVATION)

Namibia

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 18 October 2012

Date of effect: 17 November 2012

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 18 October 2012

Reservation:

N° 38349. Multilatéral

CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA RÉPRESSION DU FINANCEMENT DU TERRORISME. NEW YORK, 9 DÉCEMBRE 1999 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2178, I-38349.*]

RATIFICATION (AVEC RÉSERVE)

Namibie

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 18 octobre 2012

Date de prise d'effet : 17 novembre 2012

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 18 octobre 2012

Réserve :

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

“That a struggle waged by people in accordance with the principles of international law for their liberation or self-determination, including armed struggle against colonialism, occupation, aggression and domination by foreign forces, shall not be considered as terrorist acts.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Qu'une lutte menée conformément aux principes du droit international pour la libération des peuples ou leur droit à l'autodétermination, y compris la lutte armée contre le colonialisme, l'occupation, l'agression et la domination par des forces étrangères, n'est pas considérée comme acte terroriste.